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SVSU Arbeidslivsdagene - 
Internevaluering



Hvordan ble arrangementet gjennomført

• Arrangementet foregikk mellom 17.02 og 19.02


• Dag én: Debatt Jonas Gahr Støre og Jan Tore Sanner


• Dag to: Finansdepartementet (30) og Oslo Economics (10)


• Dag tre: Zynk (30) og Utenriksdepartementet (90)



Hvorfor satte vi igang dette tiltaket? Hvilke 
problemer er det vi ønsker å løse med dette?
• Tiltaket ble igangsatt på grunn av et ønske om å bedre arbeidslivsrelevansen 

for studenter ved SV-fakultetet. 


• Et samlet arrangement som muligens den enkleste og mest effektive 
innvirkningen vi kunne gjøre. 



Hva investeres av penger, folk, tid og andre 
ressurser? 
• Sivert Dahle, Jenny Olea Bru Benestad, Are Kolltveit og Markus Yuki 

Nishimura


• Budsjett på 15.000 kr 


• Moderat arbeidsmengde gjennom semesteret, enkelt arrangement å styre. 



Hvordan samsvarer innsatsen med 
ambisjonene, med det vi vil oppnå?
• Totalt sett veldig fornøyd.


• Flere områder det er mulig å utvikle for fremtidige arrangement.


• Alumniordningen, Karrieresenteret, flere arbeidsgivere


• Forankring.



Hvorfor gjør vi akkurat dette og ikke noe annet 
som kanskje også kunne vært virksomt? Hvordan 
henger det vi gjør sammen med det vi vil oppnå? 
• Spre ulike arrangement utover skoleåret


• Samle arbeidet.


• Internt eierskap.



Hvilken arena er valgt for tiltaket? Hvordan 
vil trekk ved konteksten påvirke det vi gjør? 
• Digitalt arrangement.


• Praktisk for bedriftene?


• Tok ikke betalt fra bedriftene. 


• Fordeler med fysiske arrangement.


